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11.07.2017.godine održana je peta redovna sjednica Upravnog odbora Biznis centra Goražde.

  

Na dnevnom redu su bile tačke dnevnog reda riješavanje problematike grijanja Biznis centra
Goražda kao i riješavanje problema čiščenja zgrade Biznis centra, te druga aktuelna pitanja
vezana za Biznis centar Goražde.

  

Donesena je Odluka da se nabavi interventnih 3 tone peleta, a preostalih 3 tone peleta koliko je
ukupno potrebno za zagrijavanje zgrade za cijeli zimski period zatražiti od Vlade BPK Goražde i
Grada Goražda koji je vlasnik zgrade i česti korisnici sala koje zauzimaju najveći dio objekta.

  

Razgovaralo se i o problemu čiščenja zgrade, te je donesena odluka da se troškovi oko
čišćenja zgrade također popolove za Vladom i Gradom Goraždom.

  

Donesen je također Zaključak da se traži sastanak sa gradonačelnikom sa kojim će se također
razgovarati o ovim i drugim bitnim temama o centru.
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